



英國長生學委員會

LONGEVITOLGY UK COMMITTEE

141 Popes Lane, London W5 4ND
www.longevity.org.uk

第六屆倫敦以外地區初、中級班長生學課程

The 6th Beginner/Intermediate Longevity Course outside London

本會將於 2019 年 6 月 4 日至 7 日在曼徹斯特舉辦初、中級班課程。歡迎追求自身健康及慈悲救人心懷的同學盡速報名。

The Longevity in the UK will be offering Beginner and Intermediate courses in **Manchester** from the 4th of June till the 7th of June 2019. We welcome all who are interested in natural healing.

報名方式 / REGISTRATION

即日起開始報名。請填妥報名表，附上 **£5** 報名費（不退款）連同一個回郵信封（附郵票），寄至 Mrs Sue Lieng, 7 Beale Close, Blackburn, Lancashire BB1 2RD。您也可以掃描右邊二維碼使用線上表格直接報名並支付報名費。諮詢請致電 07802774305 江玉水 或 07956772344 黃媛媛。



To apply, please send the completed application form with **£5** registration fee (non-refundable) plus a self-addressed stamped envelope to Mrs Sue Lieng, 7 Beale Close, Blackburn, Lancashire BB1 2RD. Alternatively, you may scan the QR code on the right for the online form and make your payment directly online. For enquiries please contact Sue Lieng on 07802774305 or Yvonne Wang at 07956772344.

上課時間 / LESSON TIME

課程/Course	日期與時間/Date & Time
初、中級班 Beginner/Intermediate	6 月 04 日, 星期二/04 June, Tuesday 09:00am-3.00pm
	6 月 05 日, 星期三/05 June, Wednesday 09:00am-3.00pm
	6 月 06 日, 星期四/06 June, Thursday 09:00am-3.00pm
	6 月 07 日, 星期五/07 June, Friday 09:00am-1.00pm

上課地點 / VENUE

Whitemoss Club For Young People, Southdown Cres, Manchester M9 7DQ

在收到您的表格及款項後，英國長生學委員會將給您發出含學員號的確認函。來上課時請您攜帶此確認函或學員號，以方便開課時的登記。
謝謝！我們到時見！

After receiving your registration form and payment, Longevity UK Committee will then send you a confirmation letter bearing your student number. Please bring the confirmation letter or your student number with you when attending the lesson to ensure smooth admission on day one. Thank you very much! We shall see you there!



英國長生學委員會
LONGEVITOLGY UK COMMITTEE
141 Popes Lane, London W5 4ND
www.longevity.org.uk

2019年初、中級學員報名表 - 曼徹斯特
REGISTRATION FORM 2019 - MANCHESTER
(2019年6月4日至7日 ★★★ 4th June ~ 7th June 2019)

姓名 / Name: _____

性別 / Gender: 男 / Male 女 / Female

出生日期 / Date of birth: ____dd____mm____yy 職業 / Occupation: _____

地址 / Address: _____

郵編 / Postcode: _____ 電話 / Telephone: _____

電郵 / E-mail address: _____

註：上述除職業與電郵外其餘均屬必填資料。

Note: All the above fields are mandatory except occupation and e-mail address.

翻譯 / Translation (if necessary): 英文 / English 廣東話 / Cantonese

長生學英國分會理解許多人因擔憂私隱問題而選擇在填寫資料時有所隱瞞，我們希望在此特別強調，表格資料填寫不全者概不受理。

Longevity UK understands many people are concerned about privacy and deliberately leave out some information. We would like to stress here that any incomplete forms will not be accepted.

本人自身安全財物自行負責，如有任何狀況，本人簽字同意放棄所有法律追訴權。

The signatory hereby agrees to assume full and complete responsibility for personal safety and personal property during the duration of the seminar and hereby waives any right to bring legal action against Longevity in the UK for any loss or injury under any circumstances, including fire and theft.

歡迎您報名參加初、中級班的長生學課程。請隨此報名表格附上五英鎊報名費（不退款）或掃描二維碼透過手機支付。特此聲明，長生學課程費用全免，此五英鎊並非長生學的收費，而是為了支付課本、文具費等一切雜費。在收到您的表格及款項後，英國長生學委員會將給您發出含學員號的確認函。來上課時請您攜帶此確認函或學員號，以方便開課時的登記。謝謝！我們到時見！



We welcome your registration to the Beginner & Intermediate Longevity lesson. Please include £5 registration fee (non-refundable) with this form or scan the QR code to make your payment. Please note that Longevity lessons are completely FREE OF CHARGE. The £5 registration fee is merely to cover the costs of textbooks and stationery, etc. After receiving your registration form and payment, Longevity UK Committee will then send you a confirmation letter bearing your student number. Please bring the confirmation letter or your student number with you when attending the lesson to ensure smooth admission on day one. Thank you very much! We shall see you there!

簽名 / Signature: _____ 日期 / Date: _____

請將填妥的表格寄回 Please returned completed form(s) to:

Mrs Sue Lieng
7 Beale Close,
Blackburn, Lancashire
BB1 2RD